
2016 FINDIK REKOLTESİ 468 BİN
TON…
Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanı Faruk Çelik, bundan sonra
rekolte açıklamasının tek elden, Gıda, Tarım ve Hayvancılık
Bakanlığı tarafından Temmuz ayının ilk yarısında yapılacağını
ifade  etti  ve  bu  kararla  sektördeki  kargaşanın  da  önüne
geçileceğini belirtti.
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in  üreticileri  tatmin  edecek  bir  ölçüde  olacağının  altını
çizerek, “2016 yılı tahmini fındık rekoltesini 468 bin ton
olarak tespit etmiş bulunuyoruz. Bunu sektör temsilcilerine,
tüm üreticilerle aracılığınızla paylaşmış oluyoruz. Rekoltenin
düşük olmasında peryodisitenin yanında diğer don ve benzeri
olaylar  etkili  olmuş  bulunuyor.  Bu  yıl  bu  yönüyle  de
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ücretlerin üreticileri tatmin edecek ölçüde olacağını da rahat
bir şekilde söyleyebiliriz” açıklamasını yaptı.


